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Konopa ma potencjał, pozwól mi go

wykorzystać!"

Uważam,  że  nasza  szkoła  ma duży potencjał,  który pragnę

wykorzystać.   Zawsze   dążę   do   wyznaczonego   przez   siebie   celu

uparcie,  ale  odpowiedzialnie  i  rozsądnie.  Jako  umysł  ścisły  cenię

sobie        logiczne,        ale        krytyczne        myślenie,        umiejętność

wnioskowania oraz przewidywania.

Moim priorytetem  jest rozwój szkoły.   Chciałabym to osiągnąć poprzez włączenie nas

do projektu ,,Zwolnieni z Teorii'',  który wesprze  lokalne społeczności oraz pomoże uczniom w

zdobywaniu  doświadczenia.  W tym  celu  planuje  również  dołączenie  do  Forum  Samorządów

Szkolnych    organizowanych    wśród    katowickich    szkół.        Co    więcej,    zależałoby    mi    na

wprowadzeniu   możliwość   zakupu   toreb   materiałowych   z   logiem   szkoły,   które   zostanie

wybrane w głosowaniu społeczności uczniowskiej.

Chciałabym  aby nasza  szkoła jako jedna wśród  wiodących  szkół w  Katowicach  została

organizatorem  cyklu  debat oksfordzkich,  których tezy wspólnie wybierzemy.  Pragnę  również

stworzyć    warsztaty    filmowe    pod    opieką    Pana     Profesora    Ciećwierza,     aby    rozwijać

zainteresowania  wielu  z  Was.  Jestem  także  w  trakcie  prowadzenia  rozmów  z  właścicielami

katowickich  kawiarni  na temat profitów dla naszych  uczniów.

Zamierzam   kontynuować  działalność  wolontariatu   oraz   poszerzyć  ją  o   dodatkowe

akcje.   Jako   jedna   z   głównych   współorganizatorek   Szlachetnej   Paczki   w   Naszej   szkole,

chciałabym aby została ona  naszą coroczną tradycją.
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